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内容概要

《北京市旅游饭店英语等级考试指南》为了适应北京市旅游业发展的需要，促进旅游饭店在服务质量
方面与国际更快接轨，北京市旅游局组织有关专家学者重新制定了《北京市旅游饭店英语等级考试大
纲》，针对新推出的“考试大纲”，编写了《北京市旅游饭店英语等级考试指南》一书。
《北京市旅游饭店英语等级考试指南》是由北京市旅游局委托北京第二外国语学院旅游管理学院的部
分学者编写的。
全书全面详细地介绍了旅游饭店英语等级考试初、中、高级试题题型、考查重点，以及对英语语法和
词汇量等方面的要求，为参加旅游饭店各级考试的应试者提供了不同的应试技巧。
全书由英语等级考试综述、应试技巧和模拟试题三个部分组成。
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作者简介

张文，网名水不乖，1982年生，双子座。
现居天津，任职编辑。
不抽烟、不喝酒、不泡夜店的三好青年。
最常做的事是上网与阅读，喜欢的作家是曹雪芹与张爱玲——虽然他们生活于不同时空，却有一样的
本事把身边的人和事写得琳琅，再让一切热闹与欢喜归于寂静，空留一片悲凉。
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章节摘录

版权页：插图：My first job was as a waitress. I was working in a very nice hotel in a small town. Usually there are
a lot of tourists in the summer, so they needed more people to help out. I arrived there in the evening and met some
girls. They were also working in the hotel. They were all very friendly and we had dinner together. After dinner,we
sat around the table and talked with each other. I went to bed very late. I wokeup at seven fifteen the next morniiag,
but I had to be at work in the dinning room at seven thirty in the morning. I quickly put my clothes on and rushed
to the hotel.Thank fully the hotel was near my home, so I was in time to serve breakfast！
After serving breakfast, at about ten o'clock, we had our own breakfast. I was really hungry by then. When we
finished our breakfast, we started to get the dinning room ready for lunch. We cleaned the silver, set the tables and
mopped the floor.Then it was time to serve lunch. After lunch we had our own lunch. Then we were free in the
afternoon. I even had time to go for a walk with one of the other girls. Atsix we went back to work. We finished
serving dinner at about ten thirty. I was tiredat the end of the day. To my surprise, I loved the job after a while.
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编辑推荐

《北京市旅游饭店英语等级考试指南》是北京市旅游饭店英语等级考试指定辅导教材。
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